



The Arrangement of Purchasing micro:bit Micro-controller Board Kit
有關購買 micro:bit 微型控制器電腦板套件安排

Dear Parents,
各位家長:

To expand learning opportunities beyond the classroom, the school has organised a bulk purchase of micro:bit Micro-controller Board Kits for all S.1 students. Students who have previously purchased or already own the micro-controller board kit are not required to make an additional purchase. Parents may also choose to purchase it on their own. Please visit the website <https://microbit.org/get-started/first-steps/introduction/> or scan the QR code for more details. Kindly complete the reply slip and return it to the computer teacher by 13 October 2023.



If you have any questions, please contact Mr Wen Hua Yan, the Panel Head of ICT Department, at 26049762. Thank you.

為擴展課堂以外的學習機會，本校初中電腦科及設計與科技科，將為每位中一學生代購微型控制器電腦板套件，供學習使用。如學生已擁有或已購買，則無需再次購買。家長亦可以選擇自行購買。有關套件詳情可瀏覽網站：<https://microbit.org/get-started/first-steps/introduction/> 或掃描所附的二維碼。敬希填妥回條，並於 10 月 13 日前交回電腦科老師。如有疑問，歡迎致 26049762 向電腦科科主任溫華恩老師查詢。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
9 October 2023 2023 年 10 月 9 日

Reply Slip 回條

I acknowledge the receipt of the above circular regarding "Purchasing micro:bit Micro-controller Board Kit". I

本人經已知悉 貴校來函有關「購買 micro:bit 微型控制器電腦板套件」事宜。本人

will join the bulk purchase and agree to pay the fee by Octopus: **HK\$132**

同意 貴校代為購買 micro: bit 微型控制器電腦板套件，並同意以八達通繳交費用：**HK\$132**。

have already purchased or owned the Kit, no need to purchase it again.

已經擁有或已購買微型控制器電腦板套件，不需要購買。

choose to purchase the Kit by myself.

選擇自行購買微型控制器電腦板套件。

Name of Student 學生姓名：_____

Class 班別：_____ CSNO 班號：_____

Name of Guardian 監護人姓名：_____

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：_____

Date 日期：_____

Please put a '✓' in the appropriate box 請於適當 內填上'✓'號